
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 13. juni 2023 kl. 17.00-19.00 

 

Punkt Referat 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

     Godkendt.  

2. Kort nyt siden 

sidst/opfølgning 

     Ledelse: 

Glejstrup-ugen:  

Det var en fantastisk uge. Det var dejligt at se børn og voksne yde 

og nyde ugen. Der var mange besøgende. Evalueringen viser kun 

mindre justeringer til næste gang. 

 

I torsdags skulle DBU komme og sammen med GSF have arrangeret 

en dag for hele skolen. Alle 100 børn stod klar til en spændende dag, 

som hurtigt blev ændret 100%. 4.-5. og 6. klasserne skulle derefter 

arrangere aktiviteter for 0.-3. klasse. Det hele endte med at blive en 

god dag for alle, og hvor alle bidrog. 

 

Børnehave/SFO: 

Karneval: 

Der er brugt mange timer på at lave kostumer mm. Børnene var 

meget spændte og glædede sig til dagen. Mange forældre kom og 

kiggede på. 

 

Skole personale: 

De kommende 7. klasses elever har været på besøg. De legede og 

hyggede sig meget. D. 20/6 er vores skole så besøg i Holsted. 

 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Forældrerepræsentant 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Benny Erik Nielsen (BN), Forældrerepræsentant  

Stine R. Thyssen (ST), Næstformand 

Bettina Hein Petersson (BP), Formand 

Ditte Lorentsen (DL), Forældrerepræsentant 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant  

Kristian Kamp (KK), Centerleder 

Maybritt Ruppert, Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen, Udvalgsrepræsentant 

Referent Maybritt 

Fraværende/afbud MS og BN. 
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SFO-personale: 

Disko-fest: Desværre lå tidspunktet lidt oveni karneval, men det gik 

rigtig fint. De ældste elever vil evt. få et andet arrangement til 

næste år. Det kunne være et aftenløb med efterfølgende spisning. 

Generelt mangler Glejbjerg aktiviteter for elever i 4.-6. klasse. 

 

Elevråd: 

Den 2/6 havde de møde med Støtteforeningen. Alle gik en runde og 

fortalte om, hvad de kunne ønske af aktiviteter til skolen. 

      

3. Nyt fra 

børnehaven 

Der er blevet talt om magtanvendelse. Vi har nogle retningslinjer, 

som der tages op til drøftelse med jævne mellemrum. 

KK gennemgår pjece omkring magtanvendelse. 

 

Digital lovgivning: 

Der er lavet en plan om anvendelse af IT. Pt er al anvendelse af IT 

med læring til sigte. Det er en meget spændende drøftelse. 

Mobiler hører ikke hjemme i SFO-tid. Børn, der går i SFO, kommer 

ikke over i SFO´en, da de er ved at lave aftaler på mobilerne. Flere 

børn har ure, hvor de modtager beskeder fra bla. forældre. KK 

undersøger, hvad de gør på Højmarkskolen. 

4. Opsamling på 

skoleanalysen – 

høringssvar 

Vores erfaring er, at det er muligt at drive en skole med kun feks 80 

elever. 

Tallet 100 elever kunne ønskes mere dynamisk, så det ikke er 

altafgørende. 

Rudi og Ditte skriver høringssvar. 

5. Evaluering af 

”Spis på tværs” 

     Svarene er både på børne- og voksenniveau. 

     Børn: Alle på nær 6. klasse er positive. 

     Forældre: Overordnet er de fleste tilfredse med konceptet.  

     Gennemgang af forældrenes svar. Forslag til, at nogle går i dybden  

     med forældrenes svar. Bettina inviterer forældrerepræsentanter til  

     en dybere drøftelse af svar og fremtidig afholdelse. 

6. Økonomi og 

budget 

Det går godt. Vi er kommet foran vores mål. Inklusionstildelingen er 

blevet udbetalt. Hvis det fortsætter, så er vi ude af skolens 

økonomiske handleplan. 

Der mangler kraftigt ny IT på skolen, hvilket betyder, at der er brug 

for at investere i nyt. Elevtallet ligger pt på 98 elever. 

7. Bemanding i 

bestyrelsen 

      Der er 4 kandidater, der har meldt sig til bestyrelsen. Senere i dag  

      Afholder vi møde omkring opstilling.  

8. Centerovertagelse 

d. 16/6 

      Børnehaven bemandes med kendte vikarer. I skolen kan det være  

      Forældre/bedsteforældre. 6. klasserne vil også komme til at hjælpe. 

      KK undersøger, om det er nødvendigt med børneattester. 

9. Andet vigtigt       Snak om tante/onkel-ordning. 

 

      Der er fælles arbejdsdag d. 15/9. 

 

      Evt. datosætte bestyrelsesmøderne før næste skoleår. 
 


